
 
VERSLAG 

Verslag ouderraad 
Basisschool De Sportschool Gentbrugge 

Datum | tijd 14/10/2019 20u00  

● Aanwezig 

Aanwezig: Eva, Freekje, Davinia, Ellen, Delfien, Ilse, Seba, Marieke, Tinneke, Trui, Anelya 
Verontschuldigd: WimG, Evert, Dominiek, Babett 
Schoolteam: Anita, Ellen, Anneke 
Voorzitters: Eva en Freekje 
Notulist: Eva 
 

● Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag wordt goedgekeurd.  
 
 
 



Financieel 

Financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester (Sebastien).  
 

Agendapunten 

1. Mededelingen uit de werkgroepen 

 

Werkgroep Mededelingen  Actiepunten naar volgende vergadering 
Werkgroep Communicatie  

- Freekje 
- Ellen 

Folder uitsturen na update algemene vergadering. Kunnen nieuwe leden 
foto doorgeven. OK  
 
Evaluatie voorstelling ouderraad in de Klassen:  
In elke klas was er één iemand die dit opnam en een korte toelichting gaf.  
Ouders voelden zich meer aangesproken. Gaven zich op om te helpen. Ook 
goed dat de leden voorgesteld worden in het eerste stuk door Anita, in de 
toekomst ook de leden die er niet zijn voorstellen. 
 
Beter misschien om het als eerste te doen in de klassen en niet eerst de 
uitleg door de leerkrachten.  

Werkgroep past de folder aan met de nieuwe 
leden en verstuurt deze via questi + zal dit 
uithangen in de gangen.  

Werkgroep MOS 
- Evert 
- Dominiek 
- Eva 
- Freekje 

Suggestie vanuit een ouder:  Speelvisie en afspraken samen met de 
kinderen ontwikkelen.  
 
Dit wordt nu opgenomen in de leerlingenraad.Afspraken worden 
uitgehangen op de speelplaats en wordt elke leerlingenraad geëvalueerd. 
Leerlingenraad komt 5 keer per jaar samen.  
 
Gelegenheidskaartjes: worden bezorgd per klas voor de herfstvakantie aan 
Freekje. Wordt eerste maal verkocht op de kidsbazar.  
 

 
In een volgend overzicht geeft Anita de stand van 
zaken van de realisatie van de speelplaats mee 
aan de ouders.  
 
 
 
Oproep lanceren voor layout van de kaartjes.  
 
 



Vraag om hulp bij het layouten van de kaartjes. Wie kan dit opnemen? Er 
zal een oproep volgen. Anelya bekijkt de mogelijkheid voor een licentie van 
een layout programma.  
 
Stand van zaken speelplaats: 
Dringende oproep om de platformen rond de bomen te maken. Zouden er 
zo snel mogelijk moeten komen. Daarna kan aangeplant worden.  
Leden zijn akkoord op budget van MOS in te zetten voor de bouw van de 
platformen. 
 
Beplanting wordt door groendienst besteld. Bepalen zelf de soorten uit de 
lijst met aan te leveren soorten.  
1 contactpersoon voor Groendienst ,Tine Vervaet:  Anita zal dit opnemen.  
Schooltuin, MOS werkgroep maakt afspraak met Tine voor bijkomende 
aanplant en gebruik kiezels in bv. een blotevoetenpad.  
 
Idee filmpje brede school: Touw langs de muur met stapstenen.  
 
De notelaar is weggehaald. Deze had geen groeimogelijkheden en was ziek. 
Er zal een nieuwe boom geplant worden aan het amfitheater.  
 
Daar waar de groene tegels liggen is het nu gevaarlijk. De  leerkrachten 
zullen de resterende goede tegels die zijn weggehaald achteraan 
terugplaatsen vooraan.  Leerkrachten bekijken de mogelijkheid om een 
gekleurde rubberen tegel te integreren.  
 
Schooltuin: 
Boomstammen liggen terug op hun plaats, worden nog verankerd. Gras 
wordt ingezaaid. Groendienst zal wilgenhut snoeien.  
 
De kippenren wordt niet verder uitgebouwd. Dit omwille van praktische 
moeilijkheden in de vakantieperiode (locatie, sleutel, … ). De ruimte zal 
anders ingevuld worden. Dit wordt verder besproken met de Groendienst.  

 
 
 
 
 
Status aanvraag subsidie vergroeningsproject? 
Na te vragen bij Evert of Dominique 
 
MOS plant overleg met groendienst om verdere 
afspraken te maken.  
 
MOS vraagt offerte op voor het maken van de 
speelplatformen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Er zijn paletten beschikbaar bij bouwwerf. Daarvan kunnen leuke 
elementen gemaakt worden. Dit is een idee voor in de toekomst. Eerst focus 
op afwerken speelheuvel lager.  
 
Zomerbar 2020  
Was dit jaar wat over het hoofd gegroeid. Te weinig mensen die een shift 
deden ten opzichte van de opkomst. Evaluatie met school Sint-Gregorius: 
verdeelsleutel is gewijzigd naar aanleiding van het engagementverschil.  
 
Bijsturing volgende editie: Minimale aanpak,  andere organisatie bar , 
voorwaarde dat er per school twee mensen extra zijn. Ouders doen 
verschillende shiften, werkgroep is all around. Davinia sluit aan. Zoeken 
nog iemand extra via oproep.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oproep bijkomend lid werkgroep zomerbar.  

Werkgroep Mobiliteit 
- Freekje 
- Ellen 
- Delfien 

Evaluatie week van de mobiliteit:  
 
bakfietstaxi:  
Er waren 5 chauffeurs en 18 winnende kindjes. Het werd goed onthaald. 
Enkel de ontvangst op school kan nog wat extra’s hebben.  
Aandacht voor volgend jaar:  

● strookje aangepast voor volgend jaar,  
● oplossing voor boekentassen,  
● nieuwe oproep volgend jaar voor fietsen en chauffeurs 
● aankomst meer opleuken. suggesties: binnen rijden op speelplaats 

voor één keer. Ontvangstboog. uitstap verhoogje, aankomst wimpel, 
muziek, …  

 
Evaluatie infoavond autodelen: opkomst 9 ouders, waarvan een niet 
sportschool ouder. Verschillende systemen werden toegelicht. Voor de 
geïnteresseerden: 
https://www.autodelen.net/wp-content/uploads/2018/08/brochure_autodele
n.net_2018.pdf 
 
 

werken straat update: feedback gemeentebestuur? 

https://www.autodelen.net/wp-content/uploads/2018/08/brochure_autodelen.net_2018.pdf
https://www.autodelen.net/wp-content/uploads/2018/08/brochure_autodelen.net_2018.pdf


Activiteiten voor de leerlingen waren ook geslaagd:  
Kleuters - tot 3e leerjaar toneel 
4-5e bmx -> goede begeleiding, viel erg in de smaak bij de leerlingen. 
6e leerjaar: dodehoek training. Zeker waardevol.  
Alles is betaald via subsidie, geen middelen van ouderraad.  
 
Evaluatie fietsenstalling: werd niet gebruikt. Dus niet herhalen. 
De fietsenstalling op school staat nu niet efficiënt opgesteld. De indeling 
werd aangepast naar aanleiding van de werken. Na de ouderraad worden 
de rekken opnieuw goed gezet.  
 
Steps en skateboards vanaf nu in de oude boekentassenrekken, net naast 
ingang. Er staan ook buggy’s. Dit moet bij de peutertuin geplaatst worden.  
Er volgt nog communicatie hierrond via questi.  
 
Cocktailbar heeft een vaste plaats in de turnzaal en niet naast de 
fietsenstalling. Oproep om dit daar ook steeds terug te zetten na alle 
activiteiten.  
 
 

Werkgroep Schoolontbijt 
- Tinneke 
- Elke 
- Aneliya 
- Karolien  

Datum 13 oktober  
Brengt het werk dat men er insteekt op tegenover het hoofddoel: ontmoeten 
en verbinden. Is best wel veel werk. Is een pittig weekend. Bij opkuis heel 
veel spontane hulp gehad. Elke stopt bij de werkgroep.  
Wat doen we daar mee? Houden we het concept of gaan we voor iets 
anders die gericht is op ontmoeten en verbinden? 
 
Eventueel toch voor kleuters en peuters een kleine bijdrage vragen.  
Juf jamina is komen helpen voor opbouw. Dat was leuk. Ze had heel veel 
input om alles op te stellen.  
 
Er is nog een evaluatie gepland met de werkgroep en nemen bovenstaande 
ideeën mee.  

 



Intern -> turnzaal lag volledig overhoop. Kinderen zijn er op aangesproken. 
Dit is niet leuk. School zal er op letten dat het materiaalhok/ turnzaal 
afgesloten is in de toekomst, vb door zetel eventueel voor de deur te 
schuiven.  

Werkgroep Wijnactie  
- KLaas 
- Wim 
- Peter 
- Trui 

Klaas De Boeck trekt de werkgroep. Nieuwe selectie wijnen is al gekend. 
We doen ook terug appelsappen. Kraampje op kidsbazaar. 

We zoeken een andere locatie voor het klaarzetten van de wijn. 
Leraarskamer? Bij voorkeur wordt wijn  in de refter / refter geplaatst, 
tijdens deze  periode wordt de refter niet bruikbaar door externen.  

Trui wil de werkgroep versterken.  
 

 

Werkgroep Kidsfuif 
- Delfien 
- Tinneke 
- Ilse 

Gaat door op 14 maart 2020, eerste overleg na de herfstvakantie voor 
bepalen thema. 
 
Er wordt gevraagd of het dit jaar mogelijk is om het thema af te stemmen 
met het grootouderfeest. Dit lukt niet elk jaar. Dit jaar is er geen schoolfeest 
met optredens. Het is ook niet eenvoudig om het thema in de crea in te 
passen aangezien er wordt gepland voor een aantal weken vooruit. Indien 
het thema vroeger zou gekend zijn kan dat wel.  
 
Is er budget voor gordijnen? Niet meer voorzien binnen het contract van de 
verbouwingen. Moeten brandwerend zijn. Er wordt overwogen om de 
refter te gebruiken. .=> Anita vraagt een offerte op om de kostprijs te 
kennen.  
  
DJ’s worden gevraagd (Nico en Laurens) evenals de kidsfuifband, Leen 
zorgt voor themadansje. 
 
Geen echt winstoogmerk (kleine winst van enkele 100’en euros) 
 
Decors: Sam probeert door te verkopen aan andere school 

Anita vraagt een offerte voor gordijnen 



Werkgroep Sportbal 
- Gweneth 
- Eva 
- Julie 
- Babett 
- Trui  
- Lenny 

 

Nieuwe leden voor de werkgroep zijn gevonden.  
+ overdracht is gepland op vrijdag 24/10 

 
=> toch goed om K3 te blijven betrekken, hen specifiek aanspreken om mee 
te helpen.  

 

Werkgroep QUIZ   
Werkgroep IT 

- Wim 
- Aneliya 

vraag om alle mailinglijsten up te daten (Aneliya) 
platform om helpende handen te bereiken. Wordt nog bekeken. 

Updaten van de mailinglijsten. Wim en Aneliya 
bekijken dit.  
Aneliya bekijkt een platform voor oproep 
helpende handen. 

Werkgroep Kriebelteam 
Tineke 
 

Zoekt nog steeds helpende handen → nu lukt het. Maar aantal mensen zijn 
tijdelijk. Dus oproep geldt nog.  
 

Blijvende oproep helpende handen.  

Werkgroep Bibliotheek 
Seba 

Ook deze werkgroep kan vers bloed gebruiken.  
Is 2x/maand voor 2u op maandagmorgen. De agenda staat op de 
schoolkalender. Proberen altijd met twee te zijn. 8-10h 
Nieuwe boeken inscannen -> IT werkgroep?  

 

 
 

2. Mededelingen vanuit school 
 

- Leerlingenraad: suggesties, aandachtspunten  en vragen vanuit de leerlingen.  
(Elke klas heeft 2 vertegenwoordigers in deze raad) 

- Spelen in de toiletten  
- Vakjes bevestigen -> is OK 
- Toiletten worden weinig doorgespoeld -> Stinkende toiletten  
- Kan de bel stiller? -> kan technisch niet.  
- Bij activiteit in de Porre ligt er dikwijls glas. -> melden aan IVAGO 



- Nieuwe klasballen -> Aan te kopen op budget ouderraad? (Ann -> vraag na bij Dreamland voor gratis ballen - Anita besteld via 
Decathlon) 

- 4de leerjaar deelt graag pluimen uit voor leerkrachten  
- Pluim voor nieuwe speelplaats  
- Bij goed weer zoveel mogelijk de boterhammen buiten opeten -> ok  
- 6de leerjaar verantwoordelijk in de refter - nu  samen met iemand van het 5de, op die manier zijn  ze met voldoende om de 

anderen aan de tafel te helpen.  
- Wanneer wordt speelplaats terug volledig benut worden? -> afwerking nog nodig 
- Voorlopig niet waven - steppen op speelplaats - skaten: wel in de porre + vraag om helm te dragen vanuit de school -> wordt 

gecommuniceerd naar de ouders  
- Vraag om eens op de grote porre te kunnen spelen - > nog af te stemmen met de andere directie.  di en do zouden de leerlingen 

op de “grote” Porre kunnen spelen 
 
 

3. Mededelingen vanuit de Schoolraad 
 

Overleg op 1 oktober 
- aantal kinderen in de school - er zijn nog een aantal plaatsen vrij in het lager  
- aanstellingen leerkrachtenteam  
- ondersteuningsnetwerk  
- nascholingsbeleid  
- ouderraad -> nieuwe voorzitters  
- Brief van buurtbewoners Moscou YES 

-> nieuwe  lid vanuit ouderraad nodig.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



4. Varia 
 

Topic Vraag Actiepunten volgende vergadering 
bedanking oude leden (Elke, 
Nele) 

 Freekje zorg voor een attentie 

infobord aan de poort 
voorzien 

whitebord of krijtbord -> hoe kunnen we best informatie 
verspreiden naar de ouders? 

volgende keer  

Sint Ouderraad betaalt toneel en sinterklaaspakketten voor de kinderen. 
+ per klas = 600 euro. Kopen een klascadeau ermee in lager.  

bij voorkeur gebruik naam roetpieten: 
school bekijkt dit.  

dag van de leerkracht Sacha heeft Tine en Ben gevraagd om de jaarlijkse actie ook dit jaar 
te hernemen. 3/10 gaan ze in de klassen rond. Financiën sturen ze 
door naar Seba.  

 

Fyxxilab interessant om aan de leerlingen te kunnen aanbieden 
-> school maakt al gebruik van dit aanbod in de derde graad.  

 

Ladder eerste verdiep lager 
nodig 

Is nodig om makkelijk zaken te kunnen ophangen. Nu moet de 
ladder de hele tijd verplaatst worden tussen kleuter en lager.  

School koopt aan en bezorgt bedrag 
aan ouderraad.  

 
 
Reminder - Data van 

- Kidsfuif (14/3) 
- Sportbal  (25/4) 
- Quiz (13/6) 
- Zomerbar (30/6) 
- Ouderraad (op maandag om 20u; 6 vergaderingen met die in augustus erbij) 

1. 26/08/2019 
2. 14/10/2019 
3. 09/12/2019 
4. 27/01/2020 
5. 16/03/2020 
6. 25/05/2020 



Volgende vergadering 

Maandag 9/12/2019 - Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen 

mailto:ouderraad@desportschool.net

